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Protokoll fra styremøte 10-2020 

i Forskerforbundets lokallag  

ved Universitetet i Sørøst-Norge (avd 690) 

 

Tid: 27. august 2020, kl 9. – 12.00 

Tilstede (12): Inger Lise Eriksrud Bergan, Berit Bratholm, Pia Gulbrandsøy, Tony Burner, Elsa 
Kristiansen (til kl 10), Sigurd Hareide, Sigurd Kraft Gulbrandsen, Lars Johansen, 
Idar Vassli, Ansgar Gabrielsen, Solfrid Bratland-Sanda og Jonn Syse 

Forfall (0):  

Sted: Zoom 

Referent: Jonn Syse 

 

Sak 90/20: Referat fra møte 16. juni 2020 

Saker som skulle følges opp tas i hovedsak i dagens møte.  

 Sak om Teams og andre digitale plattformer (86/20) er ikke fulgt opp ennå. Følges opp av 

Bratholm til førstkommende IDF-møte 31.8.20.  

 Sak om utforming av arbeidsplasser (83/20). Sigurd KG tar initiativ til møte i arbeidsgruppen. 

Framdrift i arbeidet refereres på styreseminaret på Engø 17. og 18. september. 

Vedtak:  

Referat fra styremøtet 16. juni tatt til etterretning og videre oppfølging. 

 

Sak 91/20: Orientering fra møte med ledelsen 

Det ble avholdt et dialogmøte 24.8.20 mellom fagforeningene og ledelsen om organisering og 

utvikling av USN (OU-prosessen). Bratholm og Bergan deltok fra Forskerforbundet. Det er bestemt at 

foreningene og ledelsen skal ha månedlige møter, dette er det første av disse. OU-prosessen er blitt 

satt litt på vent grunnet koronapandemien. Det ble lagt fram et dokument i form av en 31 siders 

(bilders) PowerPoint-presentasjon av stabssjef Per Eirik Lund. Presentasjonen er sendt til 

fakultetstillitsvalgte og Ødegård før møtet og ble under møtet sendt til alle i styret. Oppstart av 

prosjektet var planlagt til 15. september, men er utsatt til 22.9 etter henstilling fra tillitsvalgte. Dette 

er en viktig sak som vi må følge opp og hvor vi ser på hvilket handlingsrom vi har i dette prosjektet. Vi 

bør samarbeide med de andre fagforeningene i arbeidet. Frist for å komme med innspill er satt til 6. 

september og skal opp på IDF (informasjons- og drøftingsmøte med fagforeningene) 21.9.20.   

Vedtak:  

Ødegård, Bergan, Johansen og Bratholm utgjør en arbeidsgruppe som utarbeider et notat/ innspill på 

ca 1 side. Alle i styret står fritt til å delta med sine kommentarer. 

 

Sak 92/20: Orientering og forslag til program - Engø gård, 17-18/9-2020  

Bergan gjennomgikk hovedpunkter i forslag til program. Styreseminaret er fra lunsj kl 12 torsdag 17.9 

til lunsj fredag 18.9.  
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Vedtak: 

Program og opplegg for styreseminaret på Engø tas til orientering. 

 

Sak 93/20: Andre orienteringer 

- Bergan har fredag 21.8 sendt mail til alle medlemmer på Fakultet for helse- og sosialvitenskap for 

å få tillitsvalgt etter Syse. Foreløpig ingen respons. 

- Forslag på kandidater til hovedstyret i Forskerforbundet. Det er fint om vi kan komme opp med 

forslag til kandidat fra Forskerforbundet ved USN.  

Vedtak: 

Tatt til orientering. 

 

Sak 94/80: Digitale medlemsmøter, forslag tidspunkt og opplegg 

Medlemsmøte som var berammet til 2. september utsettes til 16.9. Tema: Demokratiprosjektet og 

OU-prosessen. Bratholm er møteleder. Johansen og Bratland-Sanda bes forberede innlegg.  Det kan 

også være aktuelt med andre saker.  

Vedtak: 

Tidspunkt og opplegg for medlemsmøter og møte for nyansatte tas til orientering. Medlemsmøter 

avholdes 16.9., 14.10. og 11.11. Alle dager kl 14 (i demokratitiden). Møte for nyansatte avholdes 16.9 

kl 11-12. 

 

Sak 95/20: Oppfølging og ivaretakelse av stipendiater under covid-19 

Innledning ved Bratholm-Sanda.  

Forskerforbundets lokallag bør løfte opp til ledelsen at stipendiater kan ha blitt skadelidende av at 

deres veiledere også hadde et massivt trykk med omlegging til digital undervisning, ekstra 

arbeidsoppgaver i forbindelse med nedstenging og at veileder kan ha hatt en hjemmesituasjon med 

hjemmeskole/ -barnehage som har gått på bekostning av veiledning av stipendiater.  

Vedtak: 

Denne saken ses i sammenheng med sak 96/20, ref. vedtak der.  

 

Sak 96/20: Regler for fravær og forlengelse av stipendiatperiode 

Innledning ved Bratholm. Saken går korte trekk ut på at regler for forlengelse ved sykdom for barn i 

utgangspunkter gjelder for barn som er sammenhengende syke i 2 uker eller mer. Stipendiater med 

kronisk syke barn som krever regelmessige sykehusbesøk, men ikke 14 dager sammenhengende, kan 

tape en god del tid i løpet av tre år. Forskerforbundet bør finne ut av hvordan phd-utvalgene og 

personaldirektøren tilrettelegger for å ivareta slike spesielle tilfeller. 
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Vedtak: 

Sak 95/ 20 om generelle spørsmål knyttet til forlengelse for stipendiater i forbindelse med covid-19 og 

sak 96/ om regler ved barns sykdom tas opp med ledelsen ved USN.  

 

Sak 97/20: Hvordan jobber USN med å bli bedre på forebygging av rasisme og diskriminering og 

styrke rekruttering av mangfold på alle nivåer i arbeidsplassen? 

Innledning ved Burner. Spørsmålet om forebygging av rasisme og diskriminering burde vi løfte 

som fagforening. Jamfør Black Lives Matter og debattene i Khrono og ved NLA Høgskolen, UiO 

og UiA de siste månedene. Den aller nyeste saken gjaldt toppledere i akademia. Av 273 var 

det et 20-talls ikke-norske (primært europeiske eller amerikanske) og kun 2 ikke-vestlige. 

Som grunnlag finnes det en rapport fra AFI (2016), hvor det framgår at det er mer krevende 

for utenlandskfødte akademikere å få innpass i akademia i Norden. De opplever eksklusjon 

som følge av intern rekruttering og uskrevne regler. Og ikke minst at det ofte kreves norsk på 

et høyt nivå for å få innpass i akademia. Funnene viser også at ikke-vestlige og personer fra 

majoriteten har gjennomsnittlig like lang ansiennitet, men at ikke-vestlige er 

underrepresentert i professorater. Det vises også til forutinntatthet ved rekrutteri ng av 

utenlandskfødte og lukkede ansettelsesprosedyrer.  

Vedtak: 

Saken følges opp på styreseminaret på Engø 17. og 18.9 20. 

 

Sak 98/20: Nytt/informasjon fra fakultetene v. fakultetstillitsvalgte  

 

Vedtak: 

Orientering fra tillitsvalgte i fellestjeneste og fakultetene tatt til orientering. 

 

Sak 99/20: Overopptak på noen studier, konsekvenser  

Vassli. Sak hvor det ikke ble offentliggjort hvilke opptakstall man benyttet. Også uklart om det blir 

stilt ekstra ressurser.  

Vedtak: 

Tatt til orientering. 

 

Sak 100/20: Respons på FF,s henvendelse – koronabrev. 

 

Vedtak: 

Saken følges opp kontinuerlig, med bakgrunn i situasjon ved USN 

 

Sak 101/20: Evt. 

- Burner. Ad gavekort til ansatte ved fylte «runde» år. I dag gir USN kun gavekort ved fylte 50, 60 

eller 70 får gavekort. Hvorfor ikke for de som fyller 30 og 40 år. Så vidt Burner har avklart er det 

ingen rasjonell forklaring på dette.  

Vedtak:  

Bratholm tar sak om gavekort også for 30- og 40-åringer opp på IDF-møtet 31.8.20.  

https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=http%3A%2F%2Fkifinfo.no%2Fsites%2Fkifinfo.no%2Ffiles%2Fimported_file_10565.pdf%3Ffbclid%3DIwAR3A81jSyMP3_1zvq0C2Ow3j1qd9i0iHNOccU2vNBIn7_6mlPtrZEg3U4zE&data=02%7C01%7CJonn.Syse%40usn.no%7C45fa28fb4e114b7fb9f708d845caa61e%7Cbc758dd0ab5343729a7ce98a9620862c%7C0%7C0%7C637336083957088511&sdata=fZTligYjJK77O7sOXHObb2N83eyjFPBg8%2Fyasg7ID14%3D&reserved=0

